



វេទិកាស្ត្រីថ្នាក់ជាតិ

“បញ្ឈប់ការរើសអើងលើស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ”

ថ្ងៃទី ០៤ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៥

ជីវប្រវត្តិសង្ខេប វាគ្គិនី និងអ្នកសម្របសម្រួល

រៀបចំដោយ៖ គណៈកម្មាធិការលើកស្ទួយស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ

គាំទ្រដោយ៖ អង្គការអុកស្វាម

ភោជនីយដ្ឋានទន្លេបាសាក់ ២

១. លោកស្រី ឃី: ធីដា នាយិកាប្រតិបត្តិអង្គការសីលការ និងជាប្រធានគណៈកម្មការដឹកនាំ គណៈកម្មាធិការលើកស្ទួយស្ត្រី ក្នុងវិស័យនយោបាយ (គ.ស.ន)



លោកស្រី ធីដា មានបទពិសោធន៍ធ្វើការក្នុងសង្គមស៊ីវិលចំនួន ៣៥ឆ្នាំ ទាំងនៅក្នុង ប្រទេសកម្ពុជា និងនៅសហរដ្ឋអាមេរិក។ ក្នុងតួនាទីនេះ លោកស្រីបានទទួលរង្វាន់២ នៅសហរដ្ឋអាមេរិក ក្នុងការធ្វើការងារនៅក្នុងសង្គម ។ ក្នុងពេលបច្ចុប្បន្នលោកស្រី ជានាយិកា និងជាស្ថាបនិកអង្គការសីលការ ដែលបានធ្វើការងារខាងផ្នែកបណ្តុះបណ្តាលលើការ លើកកម្ពស់សង្គមស៊ីវិល និងស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយនៅកម្ពុជាតាំង ពីឆ្នាំ១៩៩៧មក។ ក្នុងពេលបច្ចុប្បន្នលោកស្រី ជាប្រធានគណៈកម្មការគ្រប់គ្រង នៃគណៈកម្មាធិការលើកស្ទួយស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ និង ជាសមាជិកស្ថាបនិកគ.ស.នតាំងពីឆ្នាំ២០០៥មក។ លោកស្រីបានរៀប ចំយុទ្ធសាស្ត្រជាតិ និងបានសម្របសម្រួល ការសហការណ៍រវាងសមាជិកអនុវត្តន៍កម្មវិធី ជាច្រើនក្នុងឃុំ ចំនួន១៧៥ ស្រុកចំនួន១៥ និងខេត្តចំនួន៩ ក្នុងការងារលើកកម្ពស់ស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយក្នុងប្រទេស កម្ពុជា និងការលើកកម្ពស់តួនាទីស្ត្រីនៅក្នុងសង្គម។

លោកស្រី ធីដា ក៏បានទទួលការជ្រើសរើសពីចំណោមអង្គការស្ត្រី ធ្វើការងារស្ត្រីក្នុងស្រុក ធ្វើជាតំណាងផ្នែកយេនឌ័រ ជាមួយរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា និងជាទីប្រឹក្សារបស់គណៈកម្មាធិការជាតិកម្ពុជាដើម្បីស្ត្រី និងជាសមាជិកគណៈកម្មការគ្រប់គ្រងប្រចាំតំបន់ក្នុងអង្គការ APWLD ។

២. លោកស្រី រស់ សុភាព នាយិកាប្រតិបត្តិ នៃអង្គការយេនឌ័រ និងអភិវឌ្ឍន៍ដើម្បីកម្ពុជា និង ជាសហជីកគណៈកម្មការដឹកនាំ គ.ស.ន

លោកស្រី **រស់ សុភាព** ជាស្ថាបនិក និងជានាយិកាប្រតិបត្តិនៃ អង្គការយេនឌ័រ និងអភិវឌ្ឍន៍ដើម្បីកម្ពុជា ដែលជាអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលមានជំនាញខាងកម្មវិធីយេនឌ័រក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ លោកស្រីធ្លាប់បានបម្រើការងារក្នុងជួររដ្ឋាភិបាល ស្ថាប័នអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ និងអន្តរជាតិប្រចាំប្រទេសកម្ពុជា ។



លោកស្រី **សុភាព** ត្រូវបានចាត់ទុកជាសកម្មជន អ្នកដឹកនាំ និងជាអ្នកតស៊ូមតិដើម្បីសមភាពយេនឌ័រ និងការផ្តល់អំណាចដល់ស្ត្រី។ ចំពោះកម្មវិធីដែលជាគោលដៅអង្គការរបស់លោកស្រី ត្រូវបានចាត់ទុកជាអង្គការឈានមុខក្នុងការកសាងសមត្ថភាពចំពោះអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាល ដែលរួមទាំងនាយកដ្ឋាន របស់រដ្ឋាភិបាល ស្តីពីការបញ្ជ្រាបយេនឌ័រទៅក្នុងគោលនយោបាយ ការរៀបចំផែនការ និងកម្មវិធីព្រមទាំង ភ្ជាប់បុរស និងក្មេងប្រុស ដើម្បីឈានទៅដល់ការបញ្ចប់អំពើហិង្សា និងការរើសអើងប្រឆាំងស្ត្រី លោកស្រីក៏ជាស្ថាបនិកនៃគណៈកម្មាធិការ លើកស្ទួយស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ ដែលជាបណ្តាញ នៃអង្គការស្ត្រីថ្នាក់ជាតិ ដែលកំពុងធ្វើការរួមគ្នា បញ្ជ្រាបគោលនយោបាយក្នុងការជម្រុញស្ត្រីចូលរួមក្នុងវិស័យនយោបាយ។ មិនតែប៉ុណ្ណោះលោកស្រីបានលើកយក បញ្ហារបស់ស្ត្រីកម្ពុជាទៅ សហគមន៍អន្តរជាតិ ផងដែរនៅក្នុងវេទិកា ថ្នាក់ជាតិ និងអន្តរជាតិផ្សេងៗ បូករួមវេទិកាអង្គការសហប្រជាជាតិស្តីពី អនុសញ្ញា ស៊ី-ដ ដើម្បីទទួល បានការគាំទ្រ ពីថ្នាក់អន្តរជាតិ និងធ្វើសកម្មភាពដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាសិទ្ធិស្ត្រីដែល ជាសិទ្ធិមនុស្សក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។

៣. លោកជំទាវ ខុន ស៊ុនអេង សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាខេត្តកំពង់ចាម



លោកជំទាវ **ខុន ស៊ុនអេង** បច្ចុប្បន្នជាសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាខេត្ត និងជាប្រធានគណៈកម្មការពិគ្រោះយោបល់ កិច្ចការស្រ្តី និងកុមារ ខេត្តកំពង់ចាម។ លោកជំទាវ ធ្លាប់ជាគ្រូនៅសាលានយោបាយខេត្ត កំពង់ចាម និងជាប្រធានសមាគមនារីរយៈពេលបីឆ្នាំ។ បន្ទាប់មក លោកជំទាវ ត្រូវ បានតែងតាំងជា អភិបាលស្រុកកំពង់ចាម ក្រុមប្រឹក្សារដ្ឋមន្ត្រីរយៈពេលបីឆ្នាំ។ ដោយលោកជំទាវ **ស៊ុនអេង** ទទួលខុសត្រូវ និងធ្វើការងារពាក់ព័ន្ធ ជាច្រើនក្នុង ការលើកកម្ពស់ស្រ្តី និងកុមារ លោកជំទាវ ត្រូវបានតែងតាំងជាប្រធានមន្ទីរកិច្ចការនារីខេត្តកំពង់ចាម អស់រយៈពេល ១៤ ឆ្នាំ។ បន្ទាប់មកទៀត ដោយមានស្នាដៃ ល្អក្នុងការអនុវត្តការងារលោកជំទាវ ត្រូវបានតែងតាំង ជា អភិបាលរង ខេត្តរយៈពេល ៥ឆ្នាំ។ នៅឆ្នាំ២០១៥ នេះផងដែរលោកជំទាវ បានជាប់ឆ្នោតជាប្រធានបណ្តាញ ស្រ្តីដើម្បីអភិវឌ្ឍន៍ នៃបណ្តាញស្រ្តីទាំង១០ខេត្ត រួមមាន ខេត្ត កណ្តាល ក្រចេះ ស្ទឹងត្រែង ត្បូងឃ្មុំ ព្រៃវែង

មណ្ឌលគិរី កំពង់ចាម កំពង់ធំ កំពង់ឆ្នាំង និងខេត្តតាកែវ។

៤. លោកស្រី បេង ជិនណេត អគ្គនាយករងនៃអគ្គនាយកដ្ឋានសមភាពយេនឌ័រ នៃក្រសួងកិច្ចការនារី

ក្នុងឆ្នាំ ២០១២ លោកស្រី **ជិនណេត** ត្រូវបានតែងតាំង ជាអគ្គនាយករង នៃអគ្គនាយកដ្ឋាន សមភាពយេនឌ័រ នៃក្រសួងកិច្ចការនារីដែលមានទំនួលខុសត្រូវក្នុងការគាំទ្រ និងតាមដានការងារ របស់ស្រ្តីដឹកនាំនៅថ្នាក់ ក្រោមជាតិ។ លោកស្រី ធ្លាប់បានធ្វើការជាជំនួយការការិយាល័យ រដ្ឋមន្ត្រី នៃក្រសួងកិច្ចការនារី ពីខែ មិថុនា ឆ្នាំ២០០៧ ដល់ ឆ្នាំ ២០១១។ លោកស្រី បានតែងតាំងជាប្រធាន ការិយាល័យផ្នែក គោលនយោបាយ នៃនាយកដ្ឋានសមភាពយេនឌ័រក្នុងឆ្នាំ២០០៩។



លោកស្រី **ជិនណេត** បានបញ្ចប់ការសិក្សាផ្នែករដ្ឋបាលទូទៅ នៅសាលាភូមិន្ទរដ្ឋបាល ក្នុងឆ្នាំ ២០០៧។ លោកស្រី បានបញ្ចប់ថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រផ្នែកច្បាប់ ពីសកលវិទ្យាល័យភូមិន្ទនីតិសាស្ត្រ និងវិទ្យា សាស្ត្រសេដ្ឋកិច្ច ក្នុងឆ្នាំ២០០០។ លោកស្រី **ជិនណេត** បានចូលរួមសិក្ខាសាលា សន្និសិទ្ធ និងវគ្គបណ្តុះ បណ្តាលជាច្រើនទាំងនៅថ្នាក់ជាតិ

និងអន្តរជាតិ។ លោកស្រីក៏បានសរសេរឯកសារ វិជ្ជាជីវៈចំនួនពីរ គឺ (១) ករណីសិក្សា “ តួនាទីរបស់ស្រ្តីក្នុងវិស័យវាយនភ័ណ្ឌនៅកម្ពុជា ១៩៩៨-២០០៩” (២) ការវិភាគ ច្បាប់ឯកជន ស្តីពី “កិច្ចសន្យាដែលអាចជឿទុកចិត្តបាន” ឆ្នាំ២០០៤។

៥. លោក គល់ បញ្ញា នាយកប្រតិបត្តិ គណៈកម្មាធិការដើម្បីការបោះឆ្នោតដោយសេរី និងយុត្តិធម៌ នៅកម្ពុជា (COMFREL)



លោក **គល់ បញ្ញា** មានបទពិសោធន៍ធ្វើការងារក្នុងអង្គការសង្គមស៊ីវិលចំនួន ២៥ឆ្នាំទាក់ទងនឹងការលើក ស្ទួយសិទ្ធិមនុស្ស និងប្រជាធិបតេយ្យនៅប្រទេសកម្ពុជា។ បច្ចុប្បន្ន លោក **គល់ បញ្ញា** ជានាយកប្រតិបត្តិនៃគណៈកម្មាធិការដើម្បីការបោះឆ្នោតដោយសេរី និងយុត្តិធម៌ នៅកម្ពុជា (ខុមហ្វ្រែល) ។ លោក **គល់ បញ្ញា** ទទួលខុសត្រូវលើការគ្រប់គ្រងរាល់សកម្មភាពរបស់ខុមហ្វ្រែលគ្របដណ្តប់ទៅលើការងារតស៊ូមតិ សម្រាប់កំណែទម្រង់ការបោះឆ្នោត រួមទាំងយុទ្ធនាការតាមប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ សង្កេតការណ៍ការបោះឆ្នោត ការអង្កេតតាមដានការប្រព្រឹត្តិទៅនៃរដ្ឋសភាជាតិ និងការបំពេញតាមកម្មវិធីនយោបាយរបស់គណបក្សជាប់ឆ្នោត ព្រមទាំងការអប់រំប្រជាពលរដ្ឋផងដែរ។

លោក **គល់ បញ្ញា** ក៏ជាអនុប្រធាន នៃបណ្តាញអាស៊ាន ដើម្បីការបោះឆ្នោតដោយសេរី (ANFREL) ដែលមានទីតាំងនៅប្រទេសថៃ។ លោក **គល់ បញ្ញា** បានបញ្ចប់ការសិក្សាផ្នែកសិទ្ធិមនុស្សនៅប្រទេសអូស្ត្រាលី និងហូឡង់ និងចូលរួមក្នុងចលនាលើកកម្ពស់សិទ្ធិមនុស្សជាមួយសមាគមអាដហុកតាំងពីដើមឆ្នាំ ១៩៩០។ លោក **គល់ បញ្ញា** បានបញ្ចប់អនុបណ្ឌិតផ្នែកការផ្លាស់ប្តូរការអភិវឌ្ឍនយោបាយ ពីវិទ្យាស្ថានសិក្សាសង្គមនៅ ហាហ្គូ ប្រទេសហូឡង់។ លោក **គល់ បញ្ញា** បានទទួលពានរង្វាន់សន្តិភាព « រ៉ាម៉ុន ម៉េខសែសែ ឆ្នាំ២០១១» (2011 RAMON MAGSAYSAY AWARD) ពីប្រទេសហ្វីលីពីនដោយទទួលស្គាល់ការប្តេជ្ញារបស់លោក **គល់ បញ្ញា** និងភាពជាអ្នកដឹកនាំ អង់អាច ក្លាហាន ហ៊ានប្រឈមនឹងការលំបាក និងគ្រោះថ្នាក់ជាច្រើនក្នុងសកម្មភាពទាមទារសិទ្ធិ សេរីភាពតាមបែបប្រជាធិបតេយ្យ ដើម្បីកសាងពន្លឺ រៀបចំ និងការតាមដាន ដែលនឹងនូវការបោះឆ្នោតដោយសេរី និងត្រឹមត្រូវ ព្រមទាំងទាមទារឲ្យមានការទទួលខុសត្រូវ អភិបាលកិច្ចដោយមន្ត្រីជាប់ឆ្នោតក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។

៦. លោកស្រី អរុណ ឆឿ នាយិកាប្រតិបត្តិ អង្គការស្ត្រីខ្មែរ

លោកស្រី អរុណ ឆឿ ទទួលបានសញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ផ្នែកទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ នៅសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ក្នុងឆ្នាំ២០១៤ ។ លោកស្រីមានបទពិសោធន៍ ធ្វើជាអ្នកសម្របសម្រួលកម្មវិធី នៅសមាគមយុវជនប្រជាធិបតេយ្យខ្មែរ វិទ្យាស្ថានភាពជាអ្នកដឹកនាំសហជីព និងជា ប្រធានកម្មវិធីនៃអង្គការមាតាស្ត្រី អស់រយៈពេល ៥ឆ្នាំ ។ បច្ចុប្បន្ន លោកស្រីជានាយិកាប្រតិបត្តិ អង្គការស្ត្រីខ្មែរ ដែលធ្វើការជាមួយស្ត្រីនៅថ្នាក់មូលដ្ឋាន ដើម្បីប្រមូលចំណេះដឹង និងធ្វើការតស៊ូមតិ ជុំវិញបញ្ហាសិទ្ធិស្ត្រី ដែលជាសិទ្ធិមនុស្ស ផ្សារភ្ជាប់ស្ត្រីក្នុងភាពជាអ្នកដឹកនាំ និងការចូលរួមរបស់ ស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ ។ លោកស្រី ក៏បានធ្វើការសហការយ៉ាងជិតស្និទ្ធ ជាមួយនឹងបណ្តាញ ស្ត្រីផ្សេងៗ អង្គការសង្គមស៊ីវិល និងសម្ព័ន្ធដើម្បីយុត្តិធម៌សង្គមមួយចំនួនផងដែរ ក្នុងគោលបំណង ជម្រុញ លើកកម្ពស់ ព្រមទាំងផ្តល់អំណាចដល់ស្ត្រីអោយទទួលបាននូវយុត្តិធម៌ និងសមភាព ពិតប្រាកដ ។



៧. លោកស្រី ចាន់ គន្ធា អ្នកសម្របសម្រួលថ្នាក់តំបន់នៃអង្គការ Jass ប្រចាំតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍



លោកស្រី ចាន់ គន្ធា គឺជាអ្នកសម្របសម្រួលថ្នាក់តំបន់នៃ អង្គការ JASS ប្រចាំតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍ ចាប់ពីឆ្នាំ២០១២ រហូតមកដល់ បច្ចុប្បន្ន ដែលអង្គការកំពុងធ្វើកិច្ចការផ្តោត ទៅលើការពង្រឹងភាពជា អ្នកដឹកនាំដល់ស្ត្រីវ័យក្មេង ស្ត្រីដែលមកពីសហគមន៍ក្រុមផ្សេងៗ ដើម្បីកសាងអំណាចប្រមូលផ្តុំរបស់ស្ត្រី ក្នុងការទាមទាររកភាពយុត្តិធម៌ សម្រាប់ជីវិតរបស់ពួកគេ ក៏ដូចជាសហគមន៍ទាំងមូល។

លោកស្រី ក៏ធ្លាប់ជាអ្នកសម្របសម្រួលកម្មវិធីរបស់គណៈកម្មាធិការលើកស្ទួយស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ (គសន) អស់រយៈពេល ៦ឆ្នាំ ។ លោកស្រី គន្ធា គឺជាស្ថាបនិកមួយរូបក្នុងចំណោមស្ថាបនិកផ្សេងៗ ទៀតរបស់បណ្តាញពង្រឹង សិទ្ធិអំណាចស្ត្រីវ័យក្មេង(CYWEN)ដែលបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ២០១០ និងនៅបន្តសកម្មភាពរហូតមកដល់បច្ចុប្បន្ន។

៨. កញ្ញា នាង សុវ៉ាតនា ពិធីការណ៍ព័ត៌មាននៅទូរទស្សន៍បណ្តាញជាតិប្រជាជន (PNN)



កញ្ញា **នាង សុវ៉ាតនា** អាយុ២៨ សព្វថ្ងៃកញ្ញាជា ពិធីការនីតិវិធីមាននៅទូរទស្សន៍បណ្តាញជាតិប្រជាជន (PNN) និងជាម្ចាស់ហាងលក់ខោអាវផងដែរ។ កញ្ញាចាប់ផ្តើមប្រឡូក ការងារសង្គមចាប់តាំងពីអាយុ១៥ឆ្នាំ ជាអ្នកផលិតកម្មវីដេអូ ជាពិធីករវីដេអូ និងទូរទស្សន៍ អ្នករាយការណ៍ព័ត៌មាន អ្នកបកប្រែភាសាអង់គ្លេស ។ កញ្ញាជាយុវជនឆ្នើមដែលតែងតែលើកយកប្រធានបទដែលពិបាកដោះស្រាយ មកពិភាក្សាដើម្បីកាត់បន្ថយ គំនាបប្រពៃណីលើស្ត្រី និងក្មេងស្រីនៅប្រទេសកម្ពុជា ។ **សុវ៉ាតនា** មានគេហទំព័រផ្ទាល់ខ្លួនគឺ www.nanatips.com និង ទំព័របណ្តាញសង្គម nanaonlineshop (facebook page).

៩. លោកស្រី ចាន់ សោតឆ្នាំ ប្រធានកម្មវិធីនៃអង្គការបន្ទាយស្រី

លោកស្រី **ចាន់ សោតឆ្នាំ** គឺជាប្រធានកម្មវិធីនៃអង្គការបន្ទាយស្រី ពីខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១៥ នាពេលបច្ចុប្បន្ន ដែលអង្គការកំពុងធ្វើកិច្ចការផ្តោតទៅលើការពង្រឹងអំណាច របស់ស្ត្រីងាយរងគ្រោះ និងគ្រួសារគាត់អាចអនុវត្តន៍សិទ្ធិនយោបាយ សិទ្ធិសេដ្ឋកិច្ច និង សិទ្ធិសង្គមកិច្ចតាមរយៈការចងក្រងសហគមន៍ដើម្បីការអភិវឌ្ឍន៍ដោយចីរភាព ការតស៊ូមតិ ដើម្បីយុត្តិធម៌យេនឌ័រ និងផ្សារភ្ជាប់បុរសក្នុងការងារសមភាពយេនឌ័រ។ អង្គការបន្ទាយស្រី បានធ្វើការពង្រឹង តំណាងសហគមន៍ ៣២៨ ដែលមានស្ត្រី២៥៤មានភាពអង់អាច ទំនុកចិត្ត ចំនេះដឹង និងជំនាញ ក្នុងការអនុវត្តសិទ្ធិរួមទាំងស្ត្រី ងាយរងគ្រោះ និងស្ត្រីក្រីក្រ។ លោកស្រី ក៏ធ្លាប់ជាបុគ្គលិក គណៈកម្មការលើកស្ទួយស្ត្រីក្នុងវិស័យ នយោបាយ២ឆ្នាំ និងជាអ្នកសម្របសម្រួលកម្ម វិធីស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយនៃអង្គការសីលការណ៍។ បន្ថែមលើសពីនេះ លោកស្រីធ្លាប់ជា ប្រធានរបស់បណ្តាញពង្រឹងសិទ្ធិអំណាចស្ត្រីវ័យក្មេង (CYWEN) បាន រយៈពេល១អណត្តិ២ឆ្នាំ(២០១២-២០១៣) ដែលបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ ២០១០ និងនៅបន្តសកម្មភាពរហូតមកដល់បច្ចុប្បន្ន តែលោកស្រីបានបន្តការងារស្ម័គ្រចិត្ត ជាអ្នកប្រឹក្សាដល់បណ្តាញពង្រឹងសិទ្ធិអំណាចស្ត្រីវ័យក្មេង។



១០. កញ្ញា សែម ចិន្ដា ទីប្រឹក្សាគោលនយោបាយយេនឌ័រ នៃគណៈកម្មាធិការជាតិសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍតាមបែបប្រជាធិបតេយ្យ



នៅថ្នាក់ក្រោមជាតិ(គ.ជ.អ.ប)

កញ្ញា **សែម ចិន្ដា** បច្ចុប្បន្នជា ទីប្រឹក្សាគោលនយោបាយយេនឌ័រ នៃគណៈកម្មាធិការជាតិសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍតាមបែបប្រជាធិបតេយ្យនៅថ្នាក់ក្រោមជាតិ (គ.ជ.អ.ប)។ កញ្ញា **ចិន្ដា** មានតួនាទី និងភារៈកិច្ចលើការកសាងសមត្ថភាព សម្របសម្រួលកិច្ចការងារជាមួយបណ្តាញ និងដៃគូពាក់ព័ន្ធផ្សេង ការតស៊ូមតិ និងផ្តល់ជំនួយបច្ចេកទេសក្នុងការអនុវត្តវិធានការបញ្ជ្រាបយេនឌ័រ និងធ្វើការងារជាមួយស្ត្រីនៅថ្នាក់ក្រោមជាតិ រហូតដល់ថ្នាក់ជាតិ។

នៅឆ្នាំ ២០១២-២០១៣ កញ្ញា ចិន្ដា ជាអ្នកសម្របសម្រួលកម្មវិធីយុត្តិធម៌យេនឌ័រ នៃអង្គការអុកស្វាម។ ឆ្នាំ ២០១០ ដល់ ២០១១ កញ្ញា មានតួនាទីជាប្រធានកម្មវិធីផ្នែកតស៊ូមតិយេនឌ័រ និងបណ្តាញ នៅអង្គការយេនឌ័រ និងអភិវឌ្ឍន៍ដើម្បីកម្ពុជា។ កញ្ញា បានបញ្ចប់ការសិក្សាបរិញ្ញាបត្រ ជំនាញ ភាសាអង់គ្លេសសម្រាប់ទំនាក់ទំនង ពីសាកលវិទ្យាល័យ វេស្ទឺន ក្នុងឆ្នាំ២០០៨ និងបានបញ្ចប់បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ជំនាញការសិក្សាស្តីពីការអភិវឌ្ឍ ពីសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា នៅឆ្នាំ ២០១២។

កញ្ញា ចិន្ដា ធ្លាប់មានបទពិសោធន៍ធ្វើការងារពាក់ព័ន្ធនឹងយេនឌ័រ ជាមួយនឹងអង្គការជាតិ និងអន្តរជាតិជាច្រើន និងធ្លាប់ជាអ្នកប្រឹក្សាឯករាជ្យផងដែរ។



**១១. លោកស្រី សីនកេត សិរីលក្ខណ៍ អ្នកសម្របសម្រួលកម្មវិធីអប់រំ និង
យេនឌ័រនៃគណៈកម្មាធិការដើម្បីការបោះឆ្នោតដោយសេរី និងយុត្តិធម៌ នៅកម្ពុជា
(ខុមហ្វ្រែល)**

លោកស្រី **សីនកេត សិរីលក្ខណ៍** មានបទពិសោធន៍ធ្វើការក្នុងអង្គការសង្គមស៊ីវិល ទាក់ទងនឹង
ការលើកស្ទួយប្រជាធិបតេយ្យ និងការបោះឆ្នោតរយៈពេល ១៧ឆ្នាំ ។ បច្ចុប្បន្ន លោកស្រី **សីនកេត
សិរីលក្ខណ៍** មានតួនាទីជាអ្នកសម្របសម្រួលកម្មវិធីអប់រំ និងយេនឌ័រនៃគណៈកម្មាធិការដើម្បីការបោះ
ឆ្នោតដោយសេរី និងយុត្តិធម៌នៅកម្ពុជា (ខុមហ្វ្រែល) ។ លោកស្រី ក៏ជាសមាជិកស្ថាបនិកនៃគណៈកម្មា
ធិការលើកស្ទួយស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ (គសន) និងជាសមាជិកនៃបណ្តុំស្ត្រីកម្ពុជាស្តីពីអាស៊ាន ។

ជាមួយតួនាទីនៅអង្គការខុមហ្វ្រែល លោកស្រីទទួលខុសត្រូវក្នុងការគ្រប់គ្រងសកម្មភាពការងារ
ផ្នែកអប់រំ និងយេនឌ័រ ទាំងកម្មវិធីអប់រំអ្នកបោះឆ្នោត និងវិជ្ជាពលរដ្ឋ និងកម្មវិធីលើកស្ទួយការចូលរួម របស់ស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ ។
ក្នុងតួនាទីនេះ លោកស្រី បានបង្កើត និងផលិតឯកសារអប់រំអ្នកបោះ ឆ្នោត ស្បៀងអប់រំខ្លី
ផ្តល់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលដល់បណ្តាញខុមហ្វ្រែលទូទាំងប្រទេស និងបេក្ខជនស្ត្រីសម្រាប់ ការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសក្រុមប្រឹក្សាឃុំ សង្កាត់ឆ្នាំ២០០៧
និងឆ្នាំ២០១២ និងស្ត្រីជាសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាឃុំ សង្កាត់ ។ល។ លោកស្រីមានបទ ពិសោធន៍ធ្វើការ១៣ឆ្នាំជាមួយកម្មវិធីវិទ្យុ
«៦០នាទីក្នុងការចូលរួម និងស្ត្រីអាចធ្វើបាន» ។ បន្ថែមលើនេះទៀត លោកស្រីទទួលខុសត្រូវការងារ
អង្កេតស្ថានភាពស្ត្រីចូលរួមក្នុងវិស័យនយោបាយ និងសរសេររបាយការណ៍វិភាគអំពីស្ត្រីទាំងការបោះឆ្នោតឃុំ និងការបោះឆ្នោតជាតិ ។ លោកស្រី
ជាជនសកម្មម្នាក់ក្នុងចំណោមជនសកម្មផ្សេងទៀតក្នុងយុទ្ធនាការតស៊ូមតិ និងបញ្ចុះបញ្ចូលដើម្បីលើកស្ទួយតំណាងស្ត្រីក្នុងវិស័យនយោបាយ
ទាំងចំនួន និងសម្លេងគ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ និងធានាបានសមភាពយេនឌ័រជាមួយក្រុមការងារ គសន និងក្រុមស្ត្រីដើម្បីទាំងអស់គ្នា ។

លោកស្រីបានបញ្ចប់ថ្នាក់ឧត្តមសិក្សាចំនួន២ បរិញ្ញាប័ត្រអក្សរសាស្ត្រមនុស្សសាស្ត្រ និងគរុកោសល្យជាន់ខ្ពស់ផ្នែកទស្សនវិជ្ជានៃសាកលវិទ្យាល័យភូមិន្ទភ្នំពេញ និងវិទ្យាស្ថានជាតិអប់រំ។

លោកស្រីក៏បានទទួលវិញ្ញាបនប័ត្រវគ្គខ្លីពីប្រទេសហ្វីលីពីន ស្តីពី ការធ្វើឲ្យមានអភិបាលកិច្ច ឆ្លើយតបនឹងយេនឌ័រ (Making Governance Gender Responsive) ។



១២. លោកស្រី យិត សោភ័ណ ជំនួយការកម្មវិធីនៃអង្គការ Jass ប្រចាំតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍

លោកស្រី យិត សោភ័ណ ជាជំនួយការកម្មវិធីនៃអង្គការ Jass ប្រចាំតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍ តាំងពីឆ្នាំ២០១២ ហើយលោកស្រីក៏ ជាអ្នកសម្របសម្រួលបណ្តាញពង្រឹងសិទ្ធិអំណាចស្ត្រីវ័យ ក្មេង (CYWEN)ផងដែរ។ តាមរយៈកិច្ចការងារនៅក្នុងអង្គការ Jass លោកស្រីតាំងចិត្តខ្ពស់ក្នុងការ ទាមទារឲ្យបានសិទ្ធិស្ត្រីនៅគ្រប់ផ្នែកទាំងអស់នៃជីវិតរបស់ស្ត្រីនៅកន្លែងធ្វើការ ការអប់រំ និងគ្រួសារ។ ជាពិសេសការអនុវត្តទ្រឹស្តី ស្ត្រីនិយម ដើម្បីក្លាយទៅជាសកម្មជនពិតប្រាកដ។ លោកស្រី សោភ័ណ បានបញ្ចប់ការសិក្សាផ្នែកសង្គមវិទ្យា នៃសាកលវិទ្យាល័យភូមិន្ទភ្នំពេញនៅឆ្នាំ២០០៩។ លោកស្រី បានធ្វើការងារស្ម័គ្រចិត្តនៅក្នុងអង្គការជាច្រើនដូចជា YRDP, CRF, GADC



និងគ.ស.ន។ ការងារស្ម័គ្រចិត្តបានធ្វើឲ្យលោកស្រី យល់កាន់តែច្បាស់ពីបញ្ហាសង្គម។ ពីឆ្នាំ ២០១០ ដល់ ២០១១ លោកស្រី មានតួនាទីជាជំនួយការកម្មវិធី គាំពារកុមារ នៃអង្គការ Save the Children និងឆ្នាំ២០១១ដដែល លោកស្រីបានបំរើការងារនៅអង្គការ GADC ក្នុងតួនាទីជាគ្រូបណ្តុះបណ្តាលយេនឌ័រ។

១៣. លោកស្រី ម៉ុង ម៉ុងឡេត អ្នកគ្រប់គ្រងកម្មវិធីនៃអង្គការស្ត្រីខ្មែរ

លោកស្រី ម៉ុងឡេត ជាអ្នកគ្រប់គ្រងកម្មវិធីនៃអង្គការស្ត្រីខ្មែរ ដែលធ្វើការលើការតស៊ូមតិ

សម្រាប់សមភាព ស្ត្រី និងលើកស្ទួយសិទ្ធិស្ត្រីរយៈពេលឆ្នាំ មកហើយ។

លោកស្រី **ប្តីឡូត** ទទួលខុសត្រូវលើការគ្រប់គ្រង គម្រោងបូករួមទាំងកម្មវិធី សម្លេងស្ត្រី ជម្រើសស្ត្រី ក្រុមភ្ជាប់អ្នកស្តាប់វិទ្យុ កម្មវិធីការផ្តល់អំណាចផ្នែក សេដ្ឋកិច្ច វគ្គបណ្តុះបណ្តាល និងការ កសាងសមត្ថភាព លើភាពជាអ្នកដឹកនាំស្ត្រី និងភ្ជាប់ជាមួយវិស័យនយោបាយផងដែរ។